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Protokół Nr LXXXV.2O23 
z sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 30 października 2023 r. godz. 12:00

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 12—, a zakończone o godzinie 12—. W sesji wzięło 
udział 15 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. Listy obecności radnych 
oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego 
protokołu.
Obradom przewodniczyła pani Bożena Kornacka - Przewodnicząca Rady Powiatu w Opatowie, która 
powitała wszystkich obecnych.
Nieobecne 2 osoby: pani radna Aneta Bławat oraz pani radna Barbara Kasińska.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2026,
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok,
c) o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 

zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski,
d) w sprawie zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów o charakterze 

użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 
przewozach pasażerskich,

e) w sprawie podniesienia wysokości dodatku na dziecko niepełnosprawne,
f) w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych.

5. Zakończenie obrad LXXXV sesji Rady Powiatu.

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka wypowiedziała formułę „otwieram obrady sesji rady 
powiatu". Następnie poprosiła o zalogowanie się do systemu do głosowania elektronicznego.
Obecni radni w liczbie 14 zalogowali się do systemu. Pani Przewodnicząca stwierdziła, że obrady są 
prawomocne.
Podczas rozpoczęcia obrad nieobecny pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski.

Kontynuując pani Przewodnicząca przeszła do realizacji dalszej części obrad.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka zapytała, czy są uwagi do protokołu z ostatniej sesji Rady 
Powiatu w Opatowie.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół 
z poprzedniego posiedzenia.
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W głosowaniu jawnym protokół Nr LXXXIV został przyjęty jednogłośnie.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (14) Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Agnieszka 
Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz 
Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.
Wynik głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu.

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2023 - 2026,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok,
c) o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 

zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski,
d) w sprawie zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów o charakterze 

użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 
przewozach pasażerskich,

e) w sprawie podniesienia wysokości dodatku na dziecko niepełnosprawne,
f) w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych.

5. Zakończenie obrad LXXXV sesji Rady Powiatu.

Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka odczytała powyższy projekt porządku obrad, a następnie 
zapytała, czy są uwagi.

O głos poprosił pan radny Bogusław Włodarczyk, który zapytał o powody zwołania sesji w trybie 
nadzwyczajnym, gdyż przeglądając dokumenty przesłane w piątek o godz. 16, nie znalazł nic, co by 
wskazywało na nadzwyczajne zwołanie posiedzenia.

Pani Przewodnicząca odpowiedziała, że obrady zostały zwołane na wniosek Zarządu Powiatu, 
a bliższych informacji udzieli pani Wicestarosta.

Głos zabrała pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta, która powiedziała, że Zarząd Powiatu chciał, 
aby wprowadzone zostały do budżetu środki z Funduszu Dróg Samorządowych, a co z tym związane 
ogłosić przetarg. Ponadto w ubiegłym tygodniu wpłynęła informacja z Urzędu Wojewódzkiego, że 
ogłoszony został konkurs na linie komunikacyjne. Z uwagi na to, że dużo środków przyjętych do 
województwa zarówno z Funduszu Dróg Samorządowych, jak i z Polskiego Ładu m.in. przejścia dla 
pieszych i to jest główny powód.
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O głos poprosiła pani radna Wiesława Słowik, która zapytała, czy środki dot. Funduszu Dróg 
Samorządowych wpłynęły w ubiegłym tygodniu?

Pani Wicestarosta potwierdziła jednocześnie zaznaczając, iż Wydział Finansowy musi mieć też czas na 
odpowiednie przygotowanie dokumentów. Ponadto dodała, że zaistniała również potrzeba 
zwiększenia środków w budżecie o ponad 142 tys. zł ze względu na realizację zadania remontu 
w budynku starostwa, które to środki pochodzą z rezerwy budżetu państwa i należało je również 
bezzwłocznie wprowadzić. Dlatego też ze względu na bezpieczną realizację tychże zadań 
inwestycyjnych Zarząd Powiatu poprosiło zwołanie dzisiejszej sesji.

Pani radna W. Słowik powiedziała, że rozumie, iż środki przychodzą i należy je wprowadzić do 
budżetu, ale myśli, że można to było zrobić później i na przyszłość poprosiła,, aby sesję były 
zwoływane jednak z większym wyprzedzeniem.

Pani Wicestarosta odpowiedziała, że wstępnie chciała, aby sesja odbyła się w piątek, ale został 
ogłoszony konkurs na linie komunikacyjne oraz wyszły sprawy związane z remontem w budynku 
starostwa jest to naprawdę uzasadnione, aby ta sesja się teraz odbyła.

Pani radna W. Słowik odpowiedziała, że rozumie intencję zwołania sesji.

O głos ponownie poprosił pan radny Bogusław Włodarczyk, który zapytał jakie powody 
spowodowały, że jeśli środki przyszły w piątek nie mogliśmy się spotkać w następny piątek. 
Wysłuchał wyjaśnień pani Starosty, nie mniej jednak nie wynika jego zdaniem żaden pilny termin, dla 
którego ta sesja nie mogła zostać zwołana w normalnym trybie.

Podczas realizacji niniejszego punktu na salę obrad wszedł pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski 
(godz. 12:10). Od tej pory obrady toczyły się w obecności 15 - osobowego składu radnych.

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu odpowiedziała, że z pewnością każdy ma swoją rację. Natomiast 
to, co Pani Starosta tłumaczyła, przyszły duże środki, które należało szybko i bez zwłoki wprowadzić do 
budżetu, choćby z tego powodu, żeby nie tracić czasu na zorganizowanie, ogłoszenie przetargu. 
Podobnie jest tutaj z pieniędzmi dołożonymi do Starostwa Powiatowego. Ten remont musi zakończyć 
się w tym roku kalendarzowym. Mamy w środku tygodnia wypada święto. Żaden termin praktycznie 
w tym tygodniu nie byłby prawdopodobnie dla Państwa wygodny, bo zarówno wcześniej, jak i później 
związane ze świętem zmarłych rodzinne spotkania czy wyjazdy, przeszkadzałyby. Była to nadzwyczajna 
sytuacja i proszę o wyrozumiałość, unikniemy na przyszłość takich rzeczy. Żeby Państwo nie byli 
mocno zaskoczeni, to poprosiłam biuro rady, aby wcześniej zawiadomili Państwa, że takie spotkanie 
dzisiejsze będzie w takim trybie, żeby Państwo mogli sobie czas zarezerwować. Praktycznie to 
wszystko, co mogliśmy zrobić, żeby Państwa usatysfakcjonować - zakończyła wypowiedź pani 
Przewodnicząca. Kontynuując obrady zapytała, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos.

Wobec braku dalszych zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie odczytaną treść 
projektu porządku obrad.

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
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Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Kontynuując pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 4. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2026.
Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekty uchwał były przedmiotem obrad komisji stałych 
i zostały pozytywnie zaopiniowane. Nadmieniła, iż jeśli nie będzie zgłoszeń to podda projekty 
uchwał pod głosowanie.

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 
2023 - 2026 pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXXV.77.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXXV.78.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.
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Wynik głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

c) o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 
zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani radnej Agnieszce Łubie - Mendyk - Wiceprzewodniczącej 
Rady Powiatu w Opatowie, która powiedziała, że od miesiąca czerwca gmina Wojciechowice 
kontaktowała z Powiatowym Zakładem Transportu w sprawie przedłużenia trasy do m. Stodoły, 
przystanku w m. Lisów oraz dodatkowych przystanków w m. Kaliszany i Orłowiny. Jako gmina 
utworzyli nowe przystanki w m. Lisów i Kaliszany, po by wnioski zostały uwzględnione. Odbyły się 
także rozmowy z dyrektorami szkół. Dziś jest sesja nadzwyczajna, projekt został szybko 
wprowadzony i w zasadzie nie było szansy, aby zgłosić dodatkowe zmiany. Pani radna 
powiedziała, że wiele razy prosiła, by współpracować i konsultować te zmiany, a teraz nie wie, jak 
ma wytłumaczyć społeczeństwu, że się to nie udało. Uważa, że były to kosmetyczne zmiany 
i gdyby była dobra wola, to zostałyby wprowadzone.

O głos poprosił pan Starosta Tomasz Staniek, który wytłumaczył, że współpraca jest bardzo dobra, 
a wszystkie istotne zmiany zostały wprowadzone. Być może zmiany, o które wnioskowała pani 
radna przekraczają możliwości PZT. Wskazał, iż uczniowie z m. Sadłowice będą mogli dojeżdżać do 
szkół. Nadmienił, iż widocznie wszystkim oczekiwaniom nie da się sprostać.

O głos poprosiła pani Wicestarosta Małgorzata Jalowska, która powiedziała, że odbyło się 
posiedzenie komisji i pani radna żadnych uwag nie zgłosiła. Dodała, iż rozmawiała z Panem 
Wójtem i wpierw została uwzględniona linia do miejscowości Sadłowice. Kurs został przesunięty, 
aby dzieci nie musiały być tak wcześnie w szkole. Zaznaczyła, że najwięcej linii kursuje na terenie 
gmin Wojciechowice oraz Iwaniska i jeśli zmiany są tylko możliwe, to są uwzględniane. Wychodzi 
na to, że nie chcemy współpracować, a tak nie jest. Poprosi również by w tej sprawie mogła się 
wypowiedzieć pani kierownik Powiatowego Zakładu Transportu. Przystanki nie były utworzone 
tylko tam, gdzie technicznie nie było to możliwe. Odbyło się również spotkanie z kierowcami, 
którzy wypowiedzieli się w kwestiach dojazdu m.in. że względu na to, że idą miesiące zimowe, 
a w niektóre miejsca jest ciężko dojechać i tym bardzie wykonywać manewry dużym pojazdem, co 
pochłania również czas, nie zdążą dowieźć uczniów do szkół średnich, co jest przecież priorytetem 
PZT.

Pani Przewodnicząca udzieliła ad vocem głosu pani radnej Agnieszce Łubie - Mendyk, która 
powiedziała, że nie kwestionuje zmian dotyczących dowozu do szkół dzieci z m. Sadłowice, czy 
Bidziny, gdyż są one niezbędne i będzie głosować za. Chciała wyrazić swoje niezadowolenie, że nie 
wszystko udało się zrealizować.

Wywiązała się krótka dyskusja, w wyniku której pani Przewodnicząca powiedziała, że w ramach 
tego, co obecnie posiadamy (tego taboru) nie jesteśmy w stanie sprostać każdemu ze składanych 
wniosków z terenu całego powiatu. Dodała, że pani kierownik wykonała masę pracy 
w porozumieniu z zarządem. Być może należy podjąć działania, aby innym przewoźnikiem dowieźć 
dzieci do szkół. Nie ma tu krzty złośliwości, tylko na chwilę obecną brak jest możliwości 
technicznych.
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Następnie pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Renacie Dobrowolskiej - kierownikowi 
Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie, która powiedziała, że te zmiany, które były 
możliwe do wprowadzenia zostały wprowadzone. Niestety obowiązuje czas pracy kierowców 
i jeżeli linia jedzie np. do Bidzin to z powrotem zabiera dzieci do szkół średnich. Dodała, że nawet 
jeśli dołożone zostałoby do trasy 500 m, to nie jest to czas 2 minuty tylko z zawróceniem tych 
500 m to jest już 5 -7 minut i o taki czas kierowca nie zdąży dowieźć młodzieży do szkół. Pierwsi 
kierowcy wyjeżdżają o godzinie 3:40 rano, aby obsłużyć linie. Dodała ponadto, że obowiązują 
również przepisy prawa o ruchu transportu drogowego i jeżeli kierowca przekroczy czas 4h 30 min 
to PZT zapłaci ogromne kary, a tak być nie może. Dlatego też wyjeżdżając tak wcześnie musi zrobić 
kierowca 45 minut przerwy i w związku z tym również nie można obsłużyć więcej przystanków, 
obecnie jest to nierealne.

Następnie pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu radnemu Bogusławowi Włodarczykowi, który 
powiedziała, że nie sądził, iż ten temat tak się rozwinie i gdyby była to sesja zwyczajna, a materiał 
byłby przesłany wcześniej, to wspominał już na komisji rolnictwa, że na następny raz dobrze 
byłoby, aby każda zmian została dokładnie opisana w uzasadnieniu do projektu uchwały. Dodał, że 
pani radna A. Luba - Mendyk jako Sekretarz Urzędu Gminy w Wojciechowicach poinformowała, że 
wnioski i prośby były przekazane w miesiącu czerwcu. Rozumie, iż nie jesteśmy w stanie 
wszystkiego zrobić, ale należało w miesiącu czerwcu, czy początkiem lipca poinformować 
zwrotnie, że na bazie dokumentów i obecnego taboru nie jesteśmy w stanie spełnić określonych 
oczekiwań Gminy Wojciechowice. Ponadto pan radny dodał, że z tego co mu wiadomo, to Pan 
Starosta proponował Panu Wójtowi, że przejmie od niego dowóz dzieci do szkół (chyba, że Wójt 
kłamał). Gdyby pani Przewodnicząca B. Kornacka dała znać wcześniej, to być może Wójt 
zorganizowałby obsługę jednej trasy na własną rękę. Pan radny wspomniał również o spotkaniu 
wm. Stodoły, które dotyczyło dowozu dzieci, podczas którego Pani Wiceprzewodnicząca Rady 
Powiatu wraz Panem Wójtem zapewnili publicznie mieszkańców o tym, że ten dowóz będzie 
zorganizowany, a dziś okazuje się, że nie. Gdyby informacja poszła wcześniej, to wówczas pani 
A. Luba - Mendyk miałaby czas na to, aby porozmawiać z mieszkańcami, z dyrektorami szkół. Na 
kolejny raz powinny zostać podjęte takie decyzje, aby takich sytuacji uniknąć - zakończył 
wypowiedź pan radny B. Włodarczyk.

O głos poprosił pan Starosta T. Staniek, który powiedział, że od miesiąca stycznia będą układane 
nowe linie, natomiast jeśli chodzi o te 500 m i dojście dzieci do tych przystanków poprosił, by nie 
przesadzać, gdyż dzieci w Opatowie, chodzą po lkm do szkół, nikt ich nie dowozi i nikomu to nie 
przeszkadza.

Wobec braku dalszych zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 
zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXXV.79.2023 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
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Wyniki imienne:
ZA (14) Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Maciej Wolańsld, Kazimierz Żółtek.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogusław Włodarczyk.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów o charakterze 
użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 
przewozach pasażerskich.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów o charakterze użyteczności 
publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach 
pasażerskich.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXXV.80.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława 
Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Kazimierz 
Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie podniesienia wysokości dodatku na dziecko niepełnosprawne.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
podniesienia wysokości dodatku na dziecko niepełnosprawne.
W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXXV.81.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława 
Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Kazimierz 
Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

f) w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
podniesienia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych.
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W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXXV.82.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława 
Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Kazimierz 
Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

Wobec zrealizowania bieżącego punktu pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu 
porządku obrad.

Ad. 5. Zakończenie obrad LXXXV sesji Rady Powiatu.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poinformowała, że porządek obrad został zrealizowany, po 
czym wypowiedziała formułę - „zamykam obrady LXXXV sesji Rady Powiatu w Opatowie".
Na tym sesję zakończono.

Protokołowała f z Przewodniczący Rady
JustynźrldyjM {jUM

' / Bożena Kornacka
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